
1. Gift cards are redeemable in below store locations only of Wood and Copper in UAE. - Wood and Copper 
– Dubai Mall Shops No. 12,17,27 and Souq Al Bahar L2-3 2. Valid for 12 months from the date of issuance 
3. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen, or damaged 4. If misplaced Wood 
and Copper Novelties and Gifts LLC and MyList cannot block/cancel the card, and will not be responsible 
for any transactions on lost/stolen card 5. Voucher code is valid through In-store Redemption and one time 
usage only 6. No other discount codes cannot be applied with this code 7. Should the brand or retailer 
mentioned on the gift card is not operating any more for any reason or is not in partnership with MYLIST or 
any company affiliated with MYLIST, MYLIST reserves the right to exchange the card against a MYLIST 
gift card or any other gift card for an equivalent value. No cash or points refund is allowed 8.Receipt and use 
of this gift card constitute acceptance of our Terms and Conditions, and we therefore recommend you read 
them carefully 9. Expired e-Gift card cannot be extended or refunded. 10.Wood and Copper Novelties and 

Gifts LLC terms & conditions apply 1. هاندأ رجاتملا عقاوم يف ايادهلا تاقاطب دادرتسا نكمي 
 Wood and Copper – Dubai Mall - :.ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا يف طقف ساحنلاو بشخلاب ةصاخلا

Shops No. 12,17,27 and Souq Al Bahar L2-3 2. نكمي ال .3 .رادصإلا خيرات نم ًارهش 12 ةدمل ةحلاص 
 ةلاح يف .4 .اهفلت وأ اهتقرس وأ اهنادقف ةلاح يف اهلادبتسا نكمي الو اهنمث دادرتسا وأ اهعاجرإ
 امهنكمي ال ""تسيليام""و ""م.م.ذ ايادهلاو فحتلل ساحنو بشخ ةكرش"" نإف ،ةقاطبلا نادقف
 .5 .ةقورسملا وأ ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت تالماعم يأ نع نيلوؤسم انوكي نلو ،اهئاغلإ /اهرظح
 نكمي ال .6 .طقف ةدحاو ةرمل مادختسالاو ،رجتملا لخاد دادرتسالا لالخ نم حلاص ةميسقلا زمر
 روكذملا ةئزجتلا عئاب وأ ةيراجتلا ةمالعلا دعت مل اذإ .7 .زمرلا اذه عم ىرخأ مصخ زومر يأ مادختسا
 يأ وأ ""تسيليام"" عم ةكارش يف نكي مل وأ بابسألا نم ببس يأل لمعي ايادهلا ةقاطب يف
 ةقاطبلا لادبتسا يف قحلاب ظفتحت ""تسيليام"" نإف ،""تسيليام"" ل ةعبات ةكرش
 دادرتساب حمسي ال .ةلداعم ةميق تاذ ىرخأ اياده ةقاطب يأ وأ ""تسيليام"" اياده ةقاطبب
 ماكحألاو طورشلل ًالوبق اهمادختساو ايادهلا ةقاطب مالتسا دعُي .8 .طاقنلا وأ ةيدقنلا غلابملا
 ايادهلا ةقاطب دادرتسا وأ ديدمت نكمي ال .9 ةيانعب اهتءارقب كيصون كلذلو ،انب ةصاخلا
 ساحنو بشخ ةكرشب ةصاخلا ماكحألاو طورشلا قّبطت .10 .ةيحالصلا ةيهتنم ةينورتكلإلا
م.م.ذ ايادهلاو فحتلل


